

## 神木气田早二叠世太原期海侵事件与砂体展布的关系

安文宏, 石小虎, 杨勇, 黄有根, 冯永玖, 杨文敬, 冯炎松

1. 中国石油长庆油田公司勘探开发研究院; 2. 低渗透油气田勘探开发国家工程实验室; 3. 中国石油长庆油田公司勘探部

## Relationship between Early Permian Taiyuan transgression and sandbodies distribution in the Shenmu Gas Field, Ordos Basin

An Wenhong, Shi Xiaohu, Yang Yong, Huang Yougen, Feng Yongjiu, Yang Wenjing, Feng Yansong

1. Exploration and Development Research Institute of Changqing Oilfield Company, PetroChina, Xi'an, Shaanxi 710021, China; 2. State Engineering Laboratory for Exploration and Development of Low permeability Oil & Gas Fields, Xi'an, Shaanxi 710021, China; 3. Exploration Department of Changqing Oilfield Company, PetroChina, Xi'an, Shaanxi 710021, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献\(0\)](#)

[相关文章 \(15\)](#)

[点击分布统计](#)

[下载分布统计](#)

编辑部地址: 四川成都府青路一段3号《天然气工业》编辑部 邮编: 610051  
电话: 028-86012718 (编辑部) 86012716 (广告出版部) 传真: 028-86012712  
蜀ICP备05000609号 E-mail: trqgy@trqgy.cn 设计开发: 玛格泰克